الشركة القطرية للصناعات التحويلية (ش.م.ع.ق)

QATAR INDUSTRIAL MANUFACTURING CO. (۵.P.S.C)

فتح باب الترشح لعضوية مجلس الإدارة

تعلن الشركة القطرية للصناعات التحويلية «ش.م.ع.ق»

عـن فتـح بـاب الترشـح لعضويـة مجلـس الإدارة لإختيـار تسـعة أعضـاء لمـثاي القطـاع الخـاص والمسـتقلين لمـدة الـثلاث سـنوات القادمـة (2025-2025) وذلـك إعتبـارا مـن يـوم الخميـس الموافـق 2025/1/2 وحتـى يـوم الخميـس الموافـق 1/9 2025 السـاعة الثانيـة عشر ظهـراً.

فعلى السادة الراغبين في ترشيح أنفسهم أو من يمثلهم والمستوفين لشروط العضوية يمكنهم الحصول على طلبات الترشح من سكرتارية مجلس الإدارة بمقر الشركة الكائن ببرج الدانة مقابل السيتي سنتر الطابق الخامس عشر في أوقات الدوام الرسمي من الساعة 7.30 صباحا وحتى 2.30 ظهرا.

- تقبل طلبات الترشح خلال ساعات الدوام الرسمي (7.30 تقبل طلبات الترشح خلال ساعات الدوام الرسمي (7.30 وحتى يوم الخميس 2025/1/2 وحتى يوم الخميس الموافق (2025/1/9 الساعة الثانية عشر ظهراً، ولين يقبل أي طلب ترشيح يرد بعد الوقت المحدد .
- يجب تسليم النسخ الأصلية من متطلبات الترشح بعد إستيفاء جميع المستندات المطلوبة لسكرتارية مجلس الإدارة قبل إقفال باب الترشح.

ولمزيد من المعلومات والإستفسار الإتصال على الهاتف رقم 44344230 أو البريد الألكتروني qimc@qimc.com.qa

2



Announcement Opening of Nominations for Board Membership

The Qatar Industrial Manufacturing Company (Q.P.S.C) announces the opening of nominations for Board of Directors membership to select nine members representing the private sector and independents for the upcoming three years (2025–2027). The nomination period will begin on Thursday, 2nd January 2025, and will continue until Thursday, 9th January 2025, at 12:00 PM.

Those who wish to nominate themselves or their representatives and meet the membership requirements can obtain nomination forms from the Board Secretariat at the company headquarters, located in Al Dana Tower, opposite City Center Mall, on the 15th floor, during official working hours from 7:30 AM to 2:30 PM.

Notes

- Nomination applications will be accepted during official working hours (7:30 AM - 2:30 PM) from Thursday, 2nd January 2025, until Thursday, 9th January 2025, at 12:00 PM. Applications submitted after the specified deadline will not be accepted.
- The original copies of the nomination documents, along with all required documents, must be submitted to the Board Secretariat before the nomination deadline.

For more information and inquiries, please contact us at:
Phone: 44344230

Email: qimc@qimc.com.qa

